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PROTOKOLL månadsmöte 9 den 17.5.2023, kl. 19:00, i Måtarsstugan. 

 

1. Mötet öppnas kl. 19.04. Konstaterades 100% närvaro. 

2. Månadsprotokoll nr 8 godkändes. 

3. Kassaställning och händelser: Adm.  1115,38 €, Akt.  2144,34 €. Pantkvitton inkommit 
61,73 ( LC Nkby 61,72€ ). På inkommande obetalda fakturor; hemsidan, skraplotter, 
stipendium Zachariasskolan. 

4.  DG-brev inte inkommit. Liondistrikt 107-O rf årsmötes protokoll kommit på mail. Till DG 
för nästa period valdes Riitta Ojantakanen LC Oulainen, 1VDG Jaana Siermala LC 
Kalajoki/Kallattaret. Lc Jeppos kommande presidie deltog i mötet. Lion Stig L gav kort 
tillbakablick. Österbottens Lion tidning kommer att vara gratis för medlemmarna. I stället 
kommer en avgift på 20€/klubbmedlem att uppbäras. Medlen går till finansiering av 
Ungdoms utbytes sommarläger. 

5. Startdatum för timring av lada är tisd. 16.5, kl. 15:00. 

6. Zonens minigolf 2023 ordnas 22 maj kl. 18:00 på Norrvalla. Inga deltagare från LC Jeppo 
detta år. 

7. 100% närvaromärke. Beslöts att inga märken kommer att beställas. 

8. Rikshaförarutbildning. Kontaktperson Rita Linqvist Folkhälsan i Nkby Jeppo Munsala med 
omnejd ordnar förarutbildning 25.5. Frivilliga får anmäla sig att delta. Verksamheten söker 
ännu sina former. Information har riktats till Hemvården i Jeppo. LC Jeppo tar nytt 
ställningstagande till eventuell praktisk hjälp efter att verksamheten formats. 

9. Övrigt: 

◦ Plogriskprojektet slutfört. Lion Per-Erik informerade om att aktiviteten fortsätter nästa 
höst med hopp om något höjda priser. 

◦ Pappersinsamlingen 11.5. utförd. Ingen data om mängden levererat papper har kommit.  

◦ Samling inför Juthbackamarknaden hos E o S Linden 16.8. kl 18.00. 

◦ Intäktbringande aktiviteter framöver diskuterades. Lion Fjalar redogjorde för aktivitet 
”Rädda stationsområdet” som påbörjats tidigare men pausat. Klubben förhåller sig 
positiv till aktiviteten. Beslöts att Fjalar etablerar ny kontakt för bl.a ordnande av kurs, få 
information om ersättning till klubben. Bakgrunds info; Skötsel av stationsparken var på 
tapeten för 3 år sedan. Kontakten som arbetades fram var i grunden positiv, för det finns många 
motsvarande parker, som ägaren inte hinner/har kapacitet att sköta. Men F:s initiativ ebbade ut 
inför som-maren och kravet på säkerhetsutbildning för alla som jobbar på stationsområdet. Den 
biten har senare visat att kursen är rätt elementär. - Frågan om rimlig årsersättning kom inte 



upp, för Timo Tullila ville bolla ärendet på kommande möte med sina kollegor i andra regioner.                                     

◦ Klubben erhållit projektutmärkelse för generatorgåva till Ukraina. 

◦ Inbjudan till ”Hagalund pensionärscenter 40 år” ons. den 17.5.2023, kl. 13:00-15:30.     

◦ Finlands Lionsförb. 12.5: Varför träffas vi inte alltid vid årsstämman? (Dipoli, Esbo 9-11.6. -23.) 
Stig L och Eva kunde tänka sig att delta. Klubben förhåller sig positiv till detta och betalar kostnaderna 
ifall de besluter sig för att delta. 

◦ Inkommit mail om fadderbarns verksamheten. Nytt är att det finns tel.nr för SMS 
ändamål. Klubbens fadderbarn, en flicka, är 21 år och tar sin yrkesexamen under 2023. 
Per-Erik kommer att ha kontakt för planering av fortsättningen. 

◦ LC Jeppo har 3 motionslådor utplacerade. Vinster dras 2 ggr per år hittils 3 vinster per 
låda. Beslöts att vinsterna härefter är 2 st per låda.  

◦ Uppvaktning vid krigargravarna 21.5 handhas från klubbens sida av Jan-Ola och Viking.  

◦ Chartermedlemmen Johan Stenfors har önskat utgå ur klubben. Beslöts att 
blomsterhyllning och besök görs av Fjalar och Kerstin A vid lämplig tidpunkt. 

◦ Verksamhetsårets sista månadslotteri vanns av Jan-Ola. 

10. Mötet avslutades kl. 20.15. Presidiet tackade för gott samarbete.  

 
 


